

Date: June 24th, 2024

Circular No:49/ AY 2023-2024

التاريخ: 24 يونيو 2024

Subject: June 24th to July 5th, 2024,

Students' attendance and transition award ceremonies

Dear Parents and Guardians,

I trust you had a blessed Eid Al Adha break, and I kindly request that you ensure your children attend school until [July 5, 2024](#).

Students must be present at school every day, according to the [ADEK-approved school calendar](#), and parents are responsible for ensuring that students attend school daily and on time.

Please be aware that, per ADEK instruction, if a student has 10 continuous unauthorised absences or 15 non-continuous unauthorised absences throughout the school year, they may not be allowed to re-register at Ajyal Al Falah the following year.

The school starts at 7:45 a.m., and parents should ensure that their child(ren) is/are on the school premises by 7:45 a.m., but not earlier than 7:30 a.m.

We kindly request your attention to the following matter:

In order to facilitate the final [school trips](#) for students in grades 6, 7 and 8 boys and girls on **Tuesday, June 25, 2024**, dismissal will be later for all students in grades K-11. Bus departures are scheduled for 2:15 p.m., and the gates will be open at 2:30 p.m. for students being picked up by car.

For the rest of the term, from Monday, June 24, 2024, until July 5th, 2024, **except for Tuesday**, as mentioned above, the students will be dismissed at 1:00 p.m. and 12:00 p.m. on Fridays.

Please take note of the following information:

Award ceremonies are prominently featured on our school calendar.

To demonstrate our value to our students, we are extending a formal invitation to all parents to attend the upcoming transition awards ceremonies and for students to be present.

السادة أولياء الأمور الكرام،

نأمل أن تكونوا قد استمتعتم بعطلة عيد الأضحى المبارك. نود تذكيركم بأهمية ضمان حضور أطفالكم إلى المدرسة حتى 5 يوليو 2024.

نؤكد على ضرورة حضور الطلبة يومياً وفقاً للتقويم المدرسي المعتمد من دائرة التعليم والمعرفة، وتقع مسؤولية ضمان حضور الطلبة بشكل يومي وفي الوقت المحدد على أولياء الأمور.

الرجاء العلم أنه وفقاً لتعليمات دائرة التعليم والمعرفة، إذا كان لدى الطالب 10 أيام غياب متواصل بدون عذر أو 15 يوم غياب بدون عذر وغير متواصل خلال العام الدراسي، فقد لا يسمح له بإعادة التسجيل في أجيال الفلاح في العام التالي

أوقات الدخول والخروج:

تبدأ المدرسة في الساعة 7:45 صباحاً. يجب على أولياء الأمور التأكد من أن الطلبة موجودون في مبنى المدرسة بحلول الساعة 7:45 صباحاً، ولكن ليس قبل الساعة 7:30 صباحاً.

نرجو منكم الانتباه إلى الأمر التالي:
من أجل تسهيل [الرحلة المدرسية](#) المقررة يوم **الثلاثاء 25 يونيو 2024**، سيتم تأخير خروج جميع طلبة المدرسة، وذلك بسبب وصول طلبة الصفوف من السادس إلى الثامن، بنين وبنات في وقت متأخر من الرحلة، لذلك يتوجب على الحافلات الانتظار. حيث من المقرر مغادرة الحافلات في يوم الثلاثاء القادم فقط في الساعة 2:15 مساءً، وستفتح البوابات في الساعة 2:30 مساءً للطلبة الذين يتم نقلهم بالسيارة.

بالنسبة لبقية الفصل الدراسي، من الاثنين 24 يونيو 2024 حتى 5 يوليو 2024، **باستثناء يوم الثلاثاء**، كما ذكر أعلاه، تفتح البوابات على الساعة 1:00 ظهراً و 12:00 ظهراً يوم الجمعة.

يرجى الإحاطة علماً بما يلي:

نوجه دعوة رسمية لجميع أولياء الأمور لحضور حفلات توزيع جوائز التميز والنجاح لطلبتنا وذلك تقديراً منا لجهودهم خلال العام، ونود أن نؤكد هنا على أهمية حضور الطلبة لحضور تلك الاحتفالات.

Grade 5 Transition to Middle School certificates and awards: Tuesday, June 25, 2024, at 10:00 a.m. which will be held in the school theatre.

Grade 8 Transition to High School certificates and awards: Wednesday, June 26, 2024, at 10:00 a.m. in the school theatre.

Islamic Competition Awards: Thursday, June 27, 2024, at 10:00 a.m. in the school theatre.

We also would like to inform you that student **report cards** will be available for viewing on July 5, 2024, starting at 1:00 p.m. Please make a note of this date for accessing your child's academic progress, performance and promotion to the next grade.

Our new admissions have surpassed expectations, and we have **limited seat** availability. We kindly request that all parents who have not completed the **re-registration** process for the upcoming academic year 2024-25 promptly visit the accounts and registration departments.

Thank you for your continued support.

Yours sincerely,



Dr. Antoinette Brown
Principal Director



حفل توزيع جوائز الصف الخامس (الانتقال الى المرحلة المتوسطة): وذلك يوم الثلاثاء 25 يونيو 2024، الساعة 10:00 صباحا والتي ستعقد في المسرح المدرسي.

حفل توزيع جوائز الصف الثامن (الانتقال الى المرحلة الثانوية): وذلك يوم الأربعاء 26 يونيو 2024، الساعة 10:00 صباحا في المسرح المدرسي.

حفل توزيع جوائز الفائزين والمشاركين (الجولة الثانية) بمسابقة القرآن الكريم: وذلك يوم الخميس 27 يونيو 2024 الساعة 10:00 صباحا في المسرح المدرسي.

بطاقات التقارير النهائية ستكون متوفرة على تطبيق المدرسة في 5 يوليو 2024، بدءا من الساعة 1:00 مساءً.

لقد فاقت نسبة الاقبال على مدرستنا لتسجيل الطلبة الجدد التوقعات، حيث أصبح عدد المقاعد محدودًا للغاية. نرجو من جميع أولياء الأمور الذين لم يستكملوا عملية إعادة التسجيل للعام الدراسي القادم 2024-25 زيارة أقسام الحسابات والتسجيل على الفور.

شكرا لدعمكم المستمر.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة